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Samarbeidsutvalsmøte Solsida Haust 2024 

 

Møtedato  [Møtedato]22.10.2024 Møtestad 

Solsida Toene, 

Kyrkjevegen 20 
   

Møtt Vara 

Camilla Kaland Olset (foreldre Toe) 

Marita Johnsen Vindheim (foreldre Toe) 

Tove Bakke Blom (foreldre Hau) 

Roy M Vårdal Mjåset (foreldre Hau) 

Marius Moe (personal Toe) 

Andrine H Ness (personal Toe) 

Magdalena Januzkiewicz 

Stine Solvik 

Gunhild Sandal 

Anton Triastcin 

Stine Solsvik 

Jofrid Hoff 

Heidi Karin Hylderås 

Mona Elin Kleiva 

 

 

Sak Sakstittel, om tale og konklusjon Vedtak/oppsummering 

1 

Presentasjon av Samarbeidsutvalet (SU) 

og SU sine oppgåver 

Val av leiar i SU.  

Leiar i SU: Camilla Kaland Olset 

2 Gjennomgang av referat frå sist møte  

3 
Orientering om sjukefråvær, permisjonar 

og opptak. 

 

4 Innmeldte forslag  

 

Loppemarked og/eller loppekasse 

Loppemarked, høyrest ut som mykje jobb. 

Personalet ynskjer ikkje ekstra arbeid knytt 

til arrangement. Kanskje fint å ha ute, under 

tak, på ein fin dag? Usikker på behovet 

sidan det er fire bruktbutikkar i Førde. Kan 

ein kombinere med dugnad eller FN cafe? 

Donere ting som andre kjøper, kanskje 

skulestartarane kan disponere pengane til 

avslutting? Foreldrerepresentanten 

disponerer konto der ein sparer til noko? 
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Enklare med loppekasse i garderoben, der 

ein legg fint brukte ting som er blitt forlite, så 

kan andre forsyne seg. Kanskje bytte kasse, 

med nabo avdelinga, slik at ikkje barna 

kjenner att kleda… 

 

Rosaruss- kjøpe russehuer- ha knute 

system.  

Argument for og imot. Gode minner, fin 

markering opp mot kjøpepress og russ som 

litt negativt lada fenomen.  Barnehagen 

kjøper ikkje inn russehuer jamfør 

kommuneøkonomi. 

Foreldrerepresentantane ynskjer å lufte det i 

foreldregruppa. Viss nokon er imot vert det 

ikkje.  

 

Innspel til skulestartar aktivitatar 

Klatrepark 

Angedalen gard  

Tilbake til barnehagen etter stengetid. 

Kjekt om ein kan treffe andre som skal til 

same skule, ha nokre aktivitetar i lag.  

5 

Oppgåvene til Samarbeidsutvalet knytt til 

sommarfest, 17.mai og dugnad 

Det er Haugum sin tur å frakte fana til og fra 

17.mai toget.  

 

Sommarfest og dugnad, representantane 

organiserer planmøte avdelingsvis ved 

behov.  

6 Behov for vårmøte Ikkje om det ikkje dukkar opp saker.  

7 

Omdøme i nedgangstider.  

Det blir trangare tider, det handlar om 

korleis vi tar det.  

Ideeutveksling:  

Stabilitet i personalet gjev nøgde foreldre. 

Går ikkje alltid, men då er det greitt å få 

melding på Visma slik at ein veit om 

situasjonen. Åpenheit er viktig når det er 

mulig, lettare å akspetere det ein forstår.  

Auke bemanning er viktig både for foreldre 

og personal, vi må halde fram med å jobbe 

for det.  

 

Kanskje foreldra kan ta med ting ein treng 

men ikkje har råd til å kjøpe? T.d. materiele, 
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pallar… Personale sende ut melding i Visma 

når ein ynskjer seg noko.  

Foreldra donere brukte leikar til barnehagen 

før jul? Pakke opp i adventstida. (Bytte 

gåver med ei anna avdeling.) 

Gjere positive kjekke ting, bjørn i skogen, 

gratis.  

Personalet vert motivert av positive 

tilbakemeldingar.  

 

 

 


